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SLOVENSKÁ TECHNICKÁ UNIVERZITA V BRATISLAVE 
 

ZÁPIS č. 3/2021 
z on-line zasadnutia Kolégia rektora STU zo dňa 22. 3. 2021 

 
PRÍTOMNÍ:   prof. Ing. Miroslav Fikar, DrSc., prof. Ing. Marián Peciar, PhD., Ing. Alena Michalová, Dr. h. c. Prof. h. c. Prof. 

Dr. Ing. Oliver Moravčík, doc. Ing. Monika Bakošová, PhD., prof. Ing. arch. Ľubica Vitková, PhD., prof. Ing. 
František Uherek, PhD., prof. Ing. Alojz Kopáčik, PhD., prof. Ing. Ivan Kotuliak, PhD., prof. Ing. Miloš Čambál, 
CSc., prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., prof. Ing. arch. Pavel Gregor, PhD., prof. Dr. Ing. Miloš Oravec, Dr.h.c. 
prof. Ing. Ľubomír Šooš, PhD., prof. Ing. Stanislav Unčík, PhD., doc. Ing. Anna Ujhelyiová, CSc. 

 
TRVALE PRIZVANÍ:   doc. Ing. Peter Makýš, PhD. 
   Ing. Juraj Rybanský 
 
PROGRAM:   

 
1. Otvorenie 
2. Aktuálne otázky STU v súvislosti s COVID-19 - ústna informácia 
3. Definitívny rozpis dotácie na rok 2020  
4. Hodnotenie úrovne vzdelávania na STU  
5. Zmeny Disciplinárneho poriadku STU  
6. Zmeny Rokovacieho poriadku disciplinárnej komisie STU  
7. Zmeny Pravidiel udeľovania Ceny rektora  
8. Hodnotenie úrovne vedeckovýskumnej a umeleckej činnosti na STU za rok 2020  
9. Excelentné tvorivé tímy – správy po prvom roku riešenia 
10. Odmeňovanie excelentných výstupov tvorivej činnosti na STU v BA  
11. Cena Vedec roka STU 2020 - vyhodnotenie  
12. Finančné zabezpečenie projektu SASPRO 2  
13. Vyhodnotenie aktivít na získavanie potenciálnych študentov a prezentáciu STU v roku 2020/21  
14. Distribúcia newsletrov prihláseným uchádzačom/prijatým študentom na STU  
15. Rôzne 

 15.01 Návrh na členstvo STU v Bratislave v záujmovom združení právnických osôb „Slovenské centrum digitálnych inovácií“  
 
K BODU 1:  Otvorenie 
 
V úvode rokovania rektor privítal členov kolégia rektora na on-line rokovaní a informoval o programe 3. zasadnutia Kolégia rektora STU  
v roku 2021.  
 
UZNESENIE: 3.1/2021-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí s programom 3. zasadnutia Kolégia rektora STU. 
 
K BODU 2: Aktuálne otázky STU v súvislosti s koronavírusom COVID-19 - ústna informácia 
 
Prorektor Moravčík konštatoval, že STU k 15.3.2021 eviduje 

 9 aktívnych prípadov študentov 
 2 aktívnych prípadov zamestnancov 
 1 podozrivý študent 
 1 podozrivý zamestnanec 

Konštatoval, že situácia sa vo všeobecnosti mierne zlepšuje (znížený počet čiernych okresov, počet úmrtí, hospitalizácií, infikovaných 
atď). Ďalej informoval, že KŠ STU sa na svojom zasadnutí dňa 24.3.2021 o 13:00 hod. bude o.i. zaoberať postupom pri ubytovaní 
študentov v ŠD STU na ďalšie obdobie, keďže študenti majú t.č. bytné uhradené do konca marca.  
 
Z diskusie: 
Predseda AS STU, prof. Peciar 

 poukázal aj na potrebu riešiť otázku bytného u študentov, ktorí platia školné za prekročenie štandardnej dĺžky štúdia - ide najmä 
o doktorandov  

 
UZNESENIE: 3.2/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o aktuálnych otázkach STU v súvislosti s koronavírusom COVID-19. 
 
K BODU 3: Definitívny rozpis dotácie na rok 2020 

 
Materiál uviedla kvestorka.  
V krátkosti zosumarizovala všetky obdŕžané finančné prostriedky: 

 preddavková zmluva bola vo výške 70,5 mil. EUR 
 dotačná zmluva na rok 2020 bola vo výške 68 900 tis. EUR 
 dodatkami bola táto zmluva navýšená o viac ako 6 mil. EUR 
 cca 5,1 mil. EUR bolo pridelených na APVV projekty a 1,2 mil. EUR na prierezové projekty  
 okrem uvedeného STU získala ďalších cca 500 tis. EUR na motivačné štipendiá 
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Dotácia bola ďalej upravená 9 dodatkami o sumu 12,7 mil. EUR, tzn. STU boli na bežné výdavky pridelené finančné prostriedky vo výške 
81,6 mil. EUR. Celková suma, ktorou STU disponovala bola vďaka kapitálovým výdavkom 82,6 mil. EUR.  
Finančné prostriedky boli rozdelená na súčastí STU podľa schválených kritérií.  
 
Z diskusie: 
Dekan Oravec 

 upozornil, že chýba úprava vzájomných výkonov medzi FEI a FIIT, SvF a ÚM: 
o z SvF na FEI - suma 3.302 EUR 
o z FIIT na FEI - suma 7.798 EUR  
o z FEI na ÚM - 3.911 EUR  
o z ÚM na FEI - 3.079 EUR 

Kvestorka uviedla, že na základe individuálneho posúdenia a konzultácie situácie s tajomníkom fakulty bude návrh upravený, ale 
v materiáli sú uvedené všetky dodané podklady ku dňu jeho spracovania. Niektoré úpravy vzájomných výkonov budú zrealizované až 
potom, keď fakulty uzatvoria vzájomné dohody a to uskutočňujú v neskorších termínoch, čo je legitímne. 
 
Dekan Šooš 

 upozornil, že nie sú uvedené zápočty s FIIT STU za rok 2018, príp. 2019 
o po dodaní potrebných údajov bude návrh upravený, odpoveď uvedená vyššie 

 
Dekan Gatial 

 zaujímal sa o systém financovania rekreačných poukazov a viazanosť kapitálových výdavkov na rekonštrukciu toaliet a 
zdravotníckych inštalácií na FAD STU  

o dekan Šooš v nadväznosti na otázku dekana Gatiala dal vo všeobecnosti na zváženie do budúcnosti možnosť rozpísať 
neminuté účelové finančné prostriedky na fakulty  

 
UZNESENIE: 3.3/2021-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo definitívny rozpis dotácie na rok 2020 s pripomienkami. Po zapracovaní pripomienok odporúča 
predložiť materiál na rokovanie Akademickému senátu STU. 
 
K BODU 4:  Hodnotenie úrovne vzdelávania na STU 
 
Materiál uviedla prorektorka Bakošová. Stručne informovala o základných údajoch, konkrétne o: 

 študijných programoch 
 počtoch a štruktúre študentov 
 akademickej mobilite 
 absolventoch, úspechoch a oceneniach 
 študijných informáciách 
 poskytovaní ďalšieho vzdelávania 
 sociálnej podpore študentov a  
 hodnotení kvality a vzdelávania na STU.   

Konštatovala, že materiál už bol prerokovaný na zasadnutí Vedeckej rady STU.  
 
V rámci diskusie bola vznesená len formálna pripomienka FEI STU, a to: 

 str. 66 kap. 9.3. posledná veta – nahradiť slovo „ponukové“ na „podnikové“  
 
UZNESENIE: 3.4/2021-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo materiál Hodnotenie úrovne vzdelávacej činnosti na Slovenskej technickej univerzite v Bratislave za 
akademický rok 2019/2020 s pripomienkou. 
 
K BODU 5: Zmeny Disciplinárneho poriadku STU 
 
Materiál uviedla prorektorka Bakošová.  
Konštatovala, že zmeny vyplývajú zo zmien v zákone č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách v platnom znení a z požiadaviek súčastí STU na 
doplnenie vnútorného predpisu. Zmeny v súčasnej verzii vnútorného predpisu vyplynuli primárne z 3 dôvodov: 

 zosúladenie s legislatívou, tzn. umožnenie aj on-line rokovania disciplinárnej komisie s využitím IKT 
 požiadavka fakúlt na upresnenie niektorých častí, ako napr. spôsob kreovania disciplinárnej komisie 
 umožnenie on-line predvolania na rokovanie disciplinárnej komisie 

Zmeny budú transformované do dodatku č. 1 k Disciplinárneho poriadku STU, ktorý bude predložený na schválenie AS STU. 
 
Z diskusie: 
Dekan Oravec 

 v rámci Čl. 9 by bolo vhodné definovať, komu sa dáva podnet (dekan, predseda DK)  
o uvedené je definované v Čl. 9, odsek 3 

 privítali by povinnosť oznamovateľa na spoluprácu pri vytvorení návrhu a najmä v bodoch a) až e) čl. 9 ods. 4.  
Len na základe jedného, niekedy krátkeho, podnetu sa ťažko vypracováva návrh na začatie disciplinárneho konania. 

o dať povinnosť podávateľovi podnetu prorektorka Bakošová považuje za problematické, s uvedeným sa musí 
vysporiadať tajomník a predseda DK, ktorí majú možnosť si vyžiadať ďalšie podklady 

V rámci krátkej diskusie sa rektor zaujímal o počet disciplinárnych konaní na STU. Podľa prorektorky Bakošovej  ide o malé počty, skôr 
v jednotkách, ako napr. nezaplatenie školného alebo nečestné konanie na skúškach. 
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UZNESENIE: 3.5/2021-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo zmeny vnútorného predpisu číslo 6/2013 Disciplinárny poriadok Slovenskej technickej univerzity  
v Bratislave bez pripomienok a odporúča Dodatok číslo 1 k uvedenému vnútornému predpisu predložiť na schválenie  Akademickému  
senátu STU. 
 
K BODU 6: Zmeny Rokovacieho poriadku disciplinárnej komisie STU 
 
Materiál uviedla prorektorka Bakošová.  
Tak, ako v predošlom bode, aj tu konštatovala, že zmeny vyplývajú zo zmien v zákone č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách v platnom 
znení a z požiadaviek súčastí STU na doplnenie vnútorného predpisu. Zmeny budú taktiež transformované do dodatku č. 1 k vnútornému 
predpisu číslo 7/2013, ktorý bude predložený na schválenie AS STU. 
 
Z diskusie: 
Dekan Oravec 

 v rámci Čl. 4 ods. 7: O študentovi možno rokovať a rozhodnúť aj v jeho neprítomnosti. Zaujímal sa, ako ho má DK bezprostredne 
oboznámiť o rozhodnutí. 

o Ustanovenie bude doplnené v zmysle, že pokiaľ sa o študentovi rokuje v jeho neprítomnosti, bude mu doručené len 
rozhodnutie dekana o disciplinárnom opatrení. 

 
UZNESENIE: 3.6/2021-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo zmeny vnútorného predpisu číslo 7/2013 Rokovací poriadok Disciplinárny poriadok Slovenskej  
technickej univerzity v Bratislave pre študentov s pripomienkou. Po zapracovaní pripomienky odporúča Dodatok číslo 1 k uvedenému  
vnútornému predpisu predložiť na schválenie Akademickému senátu STU. 
 
K BODU 7: Zmeny Pravidiel udeľovania Ceny rektora 
 
Materiál uviedla prorektorka Bakošová.  
Konštatovala, že zmeny vyplývajú zo smernice rektora 1/2021 Pravidlá na určenie minimálnych kritérií na získanie titulu docent a 
profesor na Slovenskej technickej univerzite v Bratislave v Bratislave a zo štandardov SAAVŠ, s novou kategorizáciou výstupov vedeckej, 
umeleckej a tvorivej činnosti na STU. Zmeny sa dotkli predovšetkým absolventov PhD. študijných programov (úpravy v kategorizácii 
výstupov výskumnej, umeleckej a tvorivej činnosti) a pod.  
Zmeny predpokladajú, že k smernici č. 6/2015-SR bude vydaný Dodatok č.2. Smernica nepodlieha schváleniu AS STU, tzn. zmeny sú 
prerokované len na Kolégiu rektora STU.  
 
Z diskusie: 
Dekan Oravec 

 v rámci Čl. 2. ods.4 - Pravidlá pre doktorandov sa zdajú byť neporovnateľne ľahšie ako tomu je pri štúdiu 1. a 2. stupňa.  
Bod a) doktorand musí splniť, ak chce skončiť podľa nových pravidiel 
Bod b) tiež nepovažuje za problém 
Bod c) – zaujímal sa, či sa myslia tri prednášky na troch rôznych konferenciách 

o prorektorka Bakošová uviedla, že pripomienku akceptuje v zmysle, že textácia v Čl. 2, bod 4, písm. a) bude upravená - 
ocenený absolvent bude mať najmenej 1 preukázateľne akceptovaný výstup tvorivej činnosti kategórie len A+, a 
zároveň bude zmenená textácia v zmysle, že vypadne kategória A- 

o v nadväznosti na uvedené sa dekan Gatial zaujímal o dôvod zníženia kritérií, vyjadril názor, že to nepovažuje za dobrú 
cestu 

 prorektorka Bakošová uviedla, že nevidí problém akceptovať najmenej 2 publikácie - výstupy kategórie A+, 
tzn. v bode a) a v bode b) bude A+ a A 

 zaujímal sa, prečo bola formulácia zmenená na “môže udeliť”. Ak bude absolvent spĺňať podmienky na udelenie ocenenia, nie je 
jasné, na základe čoho sa rektor rozhodne, či mu ocenenie udelí alebo nie 

o prorektorka Bakošová vysvetlila, že uvedené súvisí s tým, že žiadne zo štipendií nie je nárokovateľné, a nie je správne 
zaviazať rektora ocenenie udeliť, cenu rektora považuje skôr za výnimočné ocenenie 

 
Dekan Šooš 

 dal na zváženie zmenu formulácie „cena rektora sa udeľuje“ na „cena rektora je udelená“ 
 podporil stanovisko FEI STU ohľadom formulácie „môže udeliť“ - nezdá sa mu korektné a vyvážené, že študent musí splniť, resp. 

má povinnosť splniť kritériá a ocenenie “môže” dostať 
o prorektorka Bakošová vysvetlila dôvody pre zmenu formulácie, o.i. poukázala na skutočnosť, že na Ing. štúdiu bude 

ťažké nastaviť kritériá, ktoré by študenti spĺňali na rôznych fakultách 
 v nadväznosti na diskusiu rektor podotkol, že je snahou oceniť takmer každého kvalitného študenta 

 
Dekan Gatial 

 3 medzinárodné konferencie je podľa jeho vyjadrenia príliš veľa 
o prorektorka Bakošová uviedla, že medzinárodné konferencie nemusia byť primárne v zahraničí, môžu prebiehať aj na 

Slovensku (aj on-line formou), podľa jej vyjadrenia prezentovanie výsledkov v cudzom jazyku patrí do vzdelávania 3. 
stupňa štúdia 

Dekan Unčík 
 konštatoval, že cenu rektora nevníma ako vyhlásenie súťaže, ale ako ocenenie mimoriadnych výsledkov v štúdiu, a preto by 

takéto ocenenie mal získať najlepší študent 
 



 

Zápis č. 3/2021 – KR STU zo dňa 22.3.2021   4 /  8    

 

4 
4 

UZNESENIE: 3.7/2021-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo zmeny smernice reaktora číslo 6/2015-SR Pravidlá udeľovania ocenenia Cena rektora Slovenskej  
technickej univerzity v Bratislave v znení dodatku č. 1 s pripomienkami. Po zapracovaní pripomienok odporúča rektorovi dodatok číslo 2  
k uvedenej smernici vydať. 
 
K BODU 8: Hodnotenie úrovne vedeckovýskumnej a umeleckej činnosti na STU za rok 2020 
 
Materiál uviedol prorektor Kopáčik v súlade s aktivitami útvaru. 
Dokument bol prerokovaný na zasadnutí Vedeckej rady STU bez zásadnejších pripomienok. Členovia VR STU sa stotožnili s tým, že úroveň 
vedeckovýskumnej a umeleckej činnosti na STU za rok 2020 je možné hodnotiť pozitívne. 
 
K dokumentu boli predložené písomné pripomienky z FAD STU, ktoré sú v pôvodnom znení členom kolégia rektora dostupné na 
zdieľanom disku 3_KR STU_22.3.2021_pripomienky - Dokumenty Google. 
Predložené pripomienky budú preverené a následne zapracované. 
 
UZNESENIE: 3.8/2021-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo materiál „Hodnotenie úrovne vedeckovýskumnej a umeleckej činnosti na STU za rok 2020“ 
s pripomienkami. 
 
K BODU 9: Excelentné tvorivé tímy – správy po prvom roku riešenia 
 
Materiál uviedol prorektor Kopáčik v súlade s aktivitami útvaru. 
Uviedol, že výzva bola vyhodnotená ešte v novembri 2019. Konštatoval, že v dôsledku personálnych zmien na FIIT STU v roku 2020 - tím 
prof. Bielikovej nezahájil činnosť, avšak finančné prostriedky boli zaslané na účet fakulty, ktoré bude potrebné vrátiť na Rektorát STU. 
V nadväznosti na uvedené dekan Kotuliak konštatoval, že žiadosť o zmenu riešiteľského kolektívu bola na R STU zaslaná pred niekoľkými 
mesiacmi, avšak nie je mu známy stav žiadosti. Prorektor Kopáčik reagoval, že vnútorné pravidlá neumožňujú zmenu riešiteľského 
kolektívu, finančné prostriedky sú účelovo viazané na daný tím.  
V závere konštatoval, že uvedené bude uzavreté individuálne na základe osobných konzultácií. 
 
UZNESENIE: 3.9/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie materiál „Excelentné tvorivé tímy – správy po prvom roku riešenia“.  
 
K BODU 10: Odmeňovanie excelentných výstupov tvorivej činnosti na STU v BA 
 
Materiál v krátkosti uviedol prorektor Kopáčik v súlade s plánom hlavných úloh STU.  
Konštatoval, že návrhy na ocenenie sú zoradené podľa platnej smernice, ktorá však bude v budúcnosti novelizovaná.  
Následne detailne informoval prítomných o návrhoch na udelenia ocenenia, avšak prezentoval aj dôvody neudelenia ocenenia v kategórii 
4 „Originálne architektonické alebo originálne umelecké dielo“ - projekt nebol medzinárodne oceňovaný. 
 
K téme sa viedla rozsiahla voľná diskusia, v rámci ktorej: 
Dekan Šooš 

 upozornil, že pred rokom sa zvažovala aj kategória 5 - patenty a úžitkové vzory 
o prorektor Kopáčik informoval, že ide o vyhodnotenie za rok 2020, t.j. podľa pôvodného znenia smernice, v príprave je 

novela smernice, kde budú pripomienky, resp. námety na doplnenie zohľadnené 
 
Dekan Gatial 

 v rámci novelizácie pravidiel navrhol zohľadniť aj prácu na úrovni Q1 
o prorektor Kopáčik uvedený návrh vníma ako relevantnú pripomienku 

 
Rozsiahla diskusia sa viedla ďalej k spôsobu zverejňovania publikácií, najmä z pohľadu etických pravidiel, resp. porušenia etického 
kódexu. Prorektor Kopáčik uviedol, že úpravu autorských podielov t.č. pravidlá smernice nepripúšťajú. 
 
Záverom rektor konštatoval, že pripravovaná novela smernice zohľadní diskutované pripomienky a doplnenia. 
 
UZNESENIE: 3.10/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie materiál Odmeňovanie excelentných výstupov tvorivej činnosti na STU v Bratislave r. 2020  
a súhlasí s priznaním odmien. 
 
K BODU 11: Cena Vedec roka STU 2020 - vyhodnotenie  
 
Materiál uviedol prorektor Kopáčik v súlade s plánom hlavných úloh ako výsledok vyhodnotenia tradičnej výzvy. 
Konštatoval, že komisia v tomto roku okrem kategórie vedecký prínos a mladý vedecký pracovník navrhla aj udelenie Čestného uznania.  
Taktiež prijala odporúčanie urobiť výzve väčšiu propagáciu, dokonca navrhla otvoriť výzvu na individuálne nominácie. 
 
V rámci písomných pripomienok dekani Oravec a Gatial upozornili na chybu v kategórii Mladý výskumný pracovník, kde Ing. Michal 
Malček, PhD. nie je z FEI STU, ale z FCHPT STU. 
Pripomienka bola akceptovaná, materiál bude upravený. 
 
UZNESENIE: 3.11/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie vyhodnotenie Ceny Vedec roka STU 2020 s pripomienkou. 

https://docs.google.com/document/d/1CCpYeedE4Wg7-WaKPuC1dJiI5-Oo2cNJvb3OLYlMb2Y/edit
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K BODU 12: Finančné zabezpečenie projektu SASPRO 2 
 
Materiál v krátkosti uviedol prorektor Kopáčik v súlade s aktivitami projektu.  
Informoval, že projekt SASPRO 2 nadväzuje na úspešný projekt SASPRO 1, je považovaný za významný spoločný projekt troch veľkých 
inštitúcií (STU, UK a SAV) v oblasti vedy a výskumu. Jeho cieľom je prijať na Slovensko 40 kvalitných hosťujúcich vedcov, ktorí aktuálne 
pôsobia v zahraničí.   
Následne detailne vysvetlil mechanizmus a detaily projektu.  
 
Z diskusie: 
Dekan Kotuliak 

 zaujímal sa o spôsob spolufinancovania projektu, navrhol zaoberať sa ním pri príprave rozpočtu 
 
Na uvedenú tému sa viedla rozsiahla diskusia, najmä k detailom financovania, rozpisu a jednotlivým prepočtom v tabuľke. 
Prorektor Kopáčik požiadal prítomných, aby uvedené vnímali zatiaľ ako všeobecnú informáciu. Návrh predstavuje len informatívne 
tabuľky s maximálnymi možnými výdavkami.  
Záverom konštatoval, že projekt má veľkú variabilitu a komplikované financovanie, avšak opätovne zdôraznil, že v tejto fáze ide o len o 
informáciu. 
 
UZNESENIE: 3.12/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie finančné zabezpečenie projektu SASPRO 2. 
 
K BODU 13: Vyhodnotenie aktivít na získavanie potenciálnych študentov a prezentáciu STU v roku 2020/21 
 
Materiál uviedla prorektorka Vitková ako prehľad aktivít v období 2020/2021, zameraných na získavanie potenciálnych študentov, 
prezentáciu STU a možností štúdia. 
Konštatovala, že rozsah práce útvaru za ostatné obdobie prezentuje nárast aktivít. 
Následne detailne informovala o aktivitách zameraných na získavanie študentov, prezentáciu univerzity a možnosti štúdia.  
Pozornosť upriamila predovšetkým na realizované on-line aktivity, najsledovanejšie príspevky sa viazali najmä na epidemiologickú 
situáciu, ale aj vnútornú situáciu STU. O.i. informovala aj o instagramovom profile, ktorý má tiež narastajúcu tendenciu a nárast 
sledovateľov, v rámci porovnania slovenských univerzít sa STU nachádza na 2. mieste. 
Ďalej detailne prezentovala všetky činnosti a realizované kroky v rámci distribúcie NL, veľtrhov, virtuálnych dní otvorených dverí a pod., 
ktoré sú súčasne uvedené aj v písomnom dokumente, ako aj odporúčania do ďalšieho obdobia. 
 
Z diskusie: 
Dekan Kotuliak 

 poďakoval za kampaň, zaujímal sa o plán propagácie na ďalší akademický rok 
 dal na zváženie perspektívne iné metódy komunikácie 

o prorektorka Vitková informovala, že z prezenčných metód sa veľmi osvedčila letná univerzita pre stredoškolákov, 
rovnako Deň otvorených dverí, v príprave sú aj ďalšie formy propagácie - napr. v pláne je aj centralizované podujatie v 
spolupráci s BSK a TSK 

 
UZNESENIE: 3.13/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie Vyhodnotenie aktivít na získavanie potenciálnych študentov a prezentáciu STU v roku 2020/21. 
 
K BODU 14: Distribúcia newsletrov prihláseným uchádzačom/prijatým študentom na STU 
 
Materiál uviedla prorektorka Vitková v súvislosti s pripravovanou distribúciou newsletrov určených prihláseným uchádzačom 
a novoprijatým študentom na STU.  
Konštatovala, že ide o štandardný spôsob distribúcie, ktorý je realizovaný v úzkej súčinnosti s fakultami - termíny sú harmonizované s 
termínmi podávania prihlášok na jednotlivých fakultách. V nadväznosti na uvedené požiadala dekanov o súčinnosť pri príprave cieleného 
obsahu NL pre študentov jednotlivých fakúlt. 
 
Z diskusie: 
Dekan Čambál 

 vzhľadom na minuloročné skúsenosti požiadal o písomné odsúhlasenie na príslušnej fakulte každého zaslaného NL 
prihláseným, prijatým alebo zapísaným študentom (každé označenie NL 1-5 vyjadruje, že ide o obsah personalizovaný pre 
danú skupinu adresátov, preto nie je možné zasielať rovnaké NL pre rôzne cieľové skupiny) 

 fakulta prejavila záujem kreovať vlastný obsah aj formu NL 
 navrhol úpravu termínov pre MTF STU (zaslané prorektorke Vitkovej) 

o Prorektorka Vitková reagovala, že obsah a forma NL je individuálne konzultovaná s každou fakultou. Jednotná forma 
má podľa jej vyjadrenia zmysel, je cieľom jednotnej prezentácie STU. Forma môže byť konzultovaná a upravená 
v spolupráci s jednotlivými prodekanmi, avšak považuje za dôležité, aby bola jednotná. 

 
UZNESENIE: 3.14/2021-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo spôsob realizácie a časový harmonogram distribúcie newsletrov, určených prihláseným uchádzačom  
a novoprijatým študentom všetkých fakúlt a Ústavu manažmentu STU. 
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K BODU 15: Rôzne 
K BODU 15.01: Rôzne/Návrh na členstvo STU v Bratislave v záujmovom združení právnických osôb „Slovenské centrum 

digitálnych inovácií“ 
 
Materiál uviedol prorektor Uherek.  
Predstavil základné informácie o Slovenskom centre digitálnych inovácií. Centrum vzniklo koncom augusta 2020. Prezentoval základnú 
myšlienku vzniku centra, činnosti a model riadenia. Zakladajúcimi členmi sú primárne zväzy. O vstup do centra žiada okrem STU aj  SAV. 
Hlavným cieľom je príprava a realizácia návrhu projektu digitálneho inovačného Hubu, kde sa uvažuje aj so zapojením ICV STU, najmä v 
otázke zmien v spoločnosti vplyvom digitálnych informácií. ICV STU bude plniť významnú úlohu pri preškolení pracovníkov. 
 
Z diskusie: 
Kvestorka 

 poukázala na nesúlad medzi prehlásením o neplatení členských poplatkov v internom materiáli (podľa jej vyjadrenia je 
nepostačujúce a nie je pre organizáciu SCDI zaväzujúce) a stanovami. Upozornila, že vstupom do združenia STU prehlasuje, že 
akceptuje stanovy organizácie, v ktorých je definované, že VZ môže určiť členské poplatky, ktoré je pristupujúci člen povinný 
uhradiť. Navrhla iniciovať rokovania k otázke vyňatia povinnosti STU hradiť členské poplatky, ktoré by mohli negatívne 
ovplyvniť budúci rozpočet STU. Navrhla neuzatvárať predloženú zmluvu o členstve, kým nebude písomný dokument záväzný aj 
pre Slovenské centrum digitálnych inovácii, že STU členské platiť nebude. Uviedla, že uviesť túto skutočnosť iba do 
pristupujúceho dokumentu považuje za nedostatočné, keďže Stanovy sa zaväzujeme rešpektovať. 

o Prorektor Uherek vysvetlil, že t.č. nie je žiadna univerzita členom združenia, a preto nie je dôvod stanovy meniť. 
Vyjadril presvedčenie, že STU má so zástupcami združenia dlhodobú a korektnú spoluprácu a od STU sa neočakáva, že 
bude uhrádzať členské poplatky. Uvedená záležitosť bude doriešená.  

 
UZNESENIE: 3.15.01/2021-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo návrh na členstvo STU v Bratislave v záujmovom združení právnických osôb „Slovenské centrum 
digitálnych inovácií“ a odporúča predložiť materiál na schválenie AS STU. 
 
Ďalej v rámci bodu Rôzne: 
 
Dekan Čambál 

 zaujímal sa o postup pri aplikácii novely Zákonníka práce na STU, konkrétne ohľadom nároku na stravné lístky zo zdravotných 
dôvodov, požiadal o informáciu k technickej realizácii (EIS Magion) 

o Kvestorka uviedla, že zo stretnutia s tajomníkmi vyplynulo, že by uvítali, aby sa finančné príspevky na stravu 
poskytovali formou poukázania finančných prostriedkov na účet zamestnanca. CVT STU je technicky pripravené na 
uvedené riešenie, avšak upozornila, že najskôr je potrebné uzavrieť KZ na rok 2021. Vo všeobecnosti konštatovala, že 
je vôľa, aby poskytovanie príspevku na stravovanie prešlo do elektronickej podoby a bolo vyplácané prostredníctvom 
miezd vo výplatnom termíne na účty zamestnancov. Pri zavádzaní systému sa bude postupovať v koordinácii s 
jednotlivými fakultami.  

 v nadväznosti na uvedené dekan Kotuliak upozornil, že v prípade zdravotných problémov sme povinní 
poskytovať príspevok v hotovosti 

K uvedenému sa viedla rozsiahla diskusia. Prítomní diskutovali o spôsoboch distribúcie stravných lístkov. Niektoré fakulty ich poskytujú 
vopred, niektoré spätne. Podľa predsedníčky UOO STU je potrebné distribuovať stravné lístky vopred. Kvestorka uviedla, že Zákonník 
práce dáva zamestnávateľovi na výber proces poskytovania príspevku na stravu či vopred alebo po skončení kalendárneho mesiaca , bude 
sa postupovať v koordinácii s tajomníkmi fakúlt. 
 

 zaujímal sa o predstavu ukončenia AR (prípadné posunutie odovzdania záverečných prác, štátnice a pod.)  
o prorektorka Bakošová informovala, že harmonogram AR zostáva nemenný, všetky stanovené termíny sú v zmysle 

súčasne platného príkazu rektora platné, štátnice budú prebiehať elektronickou formou  
 
Prorektor Uherek 

 informoval o pripravovanom kolektívnom vyjednávaní k návrhu Kolektívnej zmluvy na rok 2021 
 
Dekan Kotuliak 

 zaujímal sa o dobiehajúce ŠP - pokiaľ sa nebudú zosúlaďovať, na základe vyjadrenia SAAVŠ je možné, aby dobehli do konca AR 
2021/2022 - zaujímal sa, či STU uvedenú možnosť využije 

o prorektorka Bakošová uviedla, že v zmysle harmonogramu sa predpokladá zosúladenie ŠP do konca aktuálneho 
akademického roka 

K uvedenej problematike sa viedla rozsiahla diskusia. Doc. Makýš uviedol, že v okamihu, keď na SAAVŠ pošleme informáciu, že ŠP STU sú 
zosúladené, tak všetky ponúkané ŠP musia spĺňať požiadavky štandardov. Informáciu o súbežnom dobiehaní je potrebné overiť, avšak 
dohoda bola, že v jeseni oznámime, že všetky ŠP má STU zosúladené. V závere sa dekani zhodli, že je potrebné informáciu dekana 
Kotuliaka overiť a následne dekanov o výsledku informovať. 
 

 informoval, že je pripravená novela stanov Centra pre umelú inteligenciu - bude potrebné sprocesovať 
 
Dekan Unčík 

 podporil elektronizáciu stravných lístkov 

 v rámci projektu SASPRO 2 konštatoval vysokú spoluúčasť, vyjadril obavy, že by to mohlo spôsobiť veľký tlak na rozpočet 
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Dekan Šooš 

 zaujímal sa, či sa na zasadnutí SRK riešila možnosť vstupu končiacich ročníkov do laboratórií  
o  uvedené nebolo témou ostatného zasadnutia SRK 

 dal na zváženie zrealizovať individuálne stretnutie rektora a dekanov k metodike rozpisu dotácie 
V nadväznosti na návrh dekana Šooša kvestorka informovala o stave prípravy rozpisu dotácie. Konštatovala, že príprava bola uzavretá 
pred 2 týždňami, aktuálne prebiehajú individuálne konzultácie s prorektormi, následne rektor rozhodne o ďalšom postupe. 
Detailne vysvetlila jednotlivé fázy procesu prípravy rozpisu dotácie vrátane postupu pri jeho zostavovaní, ktorý prebiehal za pomoci 
rozpočtovej rady. Zdôraznila, že Rozpočtová rada STU pôsobí ako pracovná skupina, ktorá pripravila kompletné podklady vrátane 
prepočítavacích tabuliek - vstupy boli konzultované a kontrolované v spolupráci s tajomníkmi fakúlt, z ktorých vzišiel nosný rozpis 
dotácie. 
Na uvedenú tému sa viedla rozsiahla diskusia, v rámci ktorej dekani prejavili záujem o akúkoľvek informáciu k filozofii, resp. štruktúre  
rozpisu dotácie, taktiež by uvítali aj konkrétne výstupy, ktoré vzišli zo stretnutí rozpočtovej rady. 
Záverom rektor informoval, že v najbližších dňoch zorganizuje stretnutie k štruktúre rozpisu dotácie. Následne po odsúhlasení 
dokumentu Vedením STU bude sprístupnený dekanom a predložený na grémiá STU podľa štandardného postupu. 
 
Rektor informoval o 

 postupe pri výberových konaniach 

 pripravovanom stretnutí so zástupcami UK, SAV a primátorom BA  ohľadom spoločného projektu CEVIS  

 o uskutočnených diskusiách so SAV ohľadom spoločných výskumných pracovísk 
 
Prorektorka Bakošová 

 informovala, že rektor akceptoval všetky návrhy pre udelenie Ceny rektora za mimoriadne výsledky vo vzdelávacej činnosti   
 
Prorektorka Vitková 

 informovala, že dňa 24.3.2021 sa o 15:00 hod. uskutoční on-line podujatie ku Dňu učiteľov, na ktorom budú odovzdané Ceny 
rektora  

o v nadväznosti na uvedenú informáciu dekan Šooš konštatoval, že nemá žiadnu vedomosť o realizácii podujatia a 
požiadal o zverejnenie informácie na webovej stránke STU 

 informovala o možnosti prihlásiť záujemcov o výskumné štipendiá do Japonska - aktivita veľvyslanca v Japonsku 

 požiadala o súčinnosť pri realizácii podujatia Veľvyslanectvo mladých - STU niekoľko rokov zastrešuje podujatie, bola doručená 
výzva na účasť na podujatí, ktorá bola postúpená všetkým študentom ešte v januári, avšak zatiaľ bez odozvy 

 potvrdila možnosť propagovať STU v publikácií Innovate Bratislava – ide o celosvetovú edíciu prezentácie miest a rôznych 
inštitúcii, možnosť prezentácie STU nielen ako celku, ale aj významných osobností STU, požiadala dekanov o súčinnosť a 
delegovanie zástupcov za fakulty 

 
doc. Makýš 

 informoval o úprave harmonogramu prípravy STU na akreditáciu, konečný termín však zostáva nezmenený  
 
Prorektor Moravčík 

 informoval, že na žiadosť FEI STU bola iniciovaná možnosť vstupu do zoskupenia EFRA (European Factories of the Future 
Research Association) - výskumná platforma pre fabriku budúcnosti, jedná sa o príbuznú platformu, ktorá spolupracuje s EIT 
Manufacturing 

o vstup do konzorcia podporili FAD STU, MTF STU, SjF STU a FIIT STU, na základe rozhodnutia vedenia sa STU k 
uvedenej iniciatíve pripojí  

 
Predseda AS STU, prof. Peciar 

 informoval o zrušení najbližšieho zasadnutia AS STU dňa 29.03.2021, vysvetlil, že pôvodne boli zasadnutia AS STU uvedené v 
harmonograme každý mesiac s tým, že sa zasadnutia uskutočnia podľa aktuálnej potreby, a neuvažovalo sa s možnosťou, že by 
AS STU zasadal každý mesiac 

 uviedol, že dňa 12.03.2021 AS STU zverejnil na webovom sídle STU a v médiách Vyhlásenie, ktorým odmietol obsah Plánu 
obnovy a odolnosti SR z dôvodu, že sa v ňom uvádzali rovnaké plány na likvidáciu akademických slobôd a práv, ako v návrhu 
novely Zákona o VŠ, ktorá vyvolala obrovský generálny odpor reprezentácií VŠ aj akademickej obce vysokých škôl 

 informoval členov kolégia rektora, že na webovom sídle STU v priečinku Akademického senátu STU je zverejnené v zmysle 
zákona "Oznámenie funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov" rektora STU za rok 2020 

 vzhľadom na doručenú informáciu advokátskej kancelárie Dvorecký & partneri, adresovanú rektorovi STU dňa 18.03.2021, o 
uplynutí doby platnosti zmlúv o poskytovaní právneho poradenstva a o úmysle poverenej kvestorky zmluvy neobnoviť, sa 
zaujímal, ako bude STU postupovať v otvorených právnych sporoch, v ktorých mala advokátska kancelária plnú moc STU na 
zastupovanie (najbližšie plánované nariadené pojednávania sú naplánované na 08.04.2021 a 13.04.2021) 

o kvestorka informovala, že zmluvné podmienky a spôsob spolupráce s advokátskou kanceláriou Dvorecký & partneri 
bol zo strany fakúlt vnímaný negatívne, zmluva expirovala a nebola predĺžená, situácia ohľadom pojednávaní sa t.č. 
preveruje 

 informoval o doručení žiadosti advokáta p. Nádaského o poskytnutie požadovaných informácií, o ktoré žiadal v zmysle zákona 
č.211/2000 o slobodnom prístupe k informáciám už v januári 2021 a zo strany STU dostal zamietavú odpoveď, považuje to za 
posledný pokus doručenia informácií zo strany STU pred podaním správnej žaloby voči rektorovi STU vo veci výšky odmeny 
dekanov fakúlt STU za rok 2020 udelených rektorom 

 informoval, že mu bola doručená na vedomie žiadosť adresovaná poverenej kvestorke a protokol z kontroly dodržiavania 
pracovnoprávnych predpisov na ÚZ ŠDaJ STU 
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 požiadal o informáciu o priebehu a výsledkoch výberového konania na obsadenie pracovného miesta „kvestor STU“, ktoré sa 
uskutočnilo v polovici marca 2021 

o prorektor Kopáčik informoval, že po právnej analýze komisia prijala záver, že výberové konanie nebolo vyhlásené v 
súlade s internými predpismi STU, a preto bolo vyhlasovateľovi odporúčané ho zrušiť  

 
Dekan Čambál 

 otvoril otázku možnosti on-line volieb zástupcov do akademických senátov, resp. ďalších grémií 
o rektor informoval, že elektronické voľby sú po technickej stránke pripravené na spustenie prostredníctvom 

informačného systému AIS 
 
V závere rektor poďakoval prítomným za účasť na rokovaní a ukončil 3. zasadnutie Kolégia rektora STU. 
 
Plánované termíny najbližších zasadnutí: 

 
 
Zapísala: 25.3.2021     Zápisnicu overil: 28.3.2021 
Erika Jevčáková, BSBA , v.r.     Dr.h.c. Prof.h.c. Prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík, v.r. 

Apríl 12.4.2021 PAS STU 14:00  

 19.4.2021 KR STU 09:30  

 26.4.2021 AS STU 14:00  


